
Framställningar från styrelsen 

 

Ansökan om Lantmäteriförrättning avseende Övre Kolvik (K3) 

Bakgrund 

Styrelsen anser att vi ska ha samma standard i på vägar och belysning i hela föreningen. I 

nuvarande förrättning finns inte belysningen i K3 med varför föreningen inte kan underhålla 

eller förnya befintlig belysning. Värmdö Kommun har under året lagt VA utmed 

Tottkällevägen, Efter denna åtgärd saknar nu Tottkällevägen all form av vägbelysning. För att 

minimera kostnaderna för föreningen har vi samtidigt med kommunens VA-arbeten 

investerat i asfalt samt förberett för ny belysning. Genom att ansöka om 

lantmäteriförrättning fördelas kostnaderna för att genomföra projektet med ny belysning 

och upprustning av vägbeläggning i hela K3. 

Förslag till beslut 

Föreningen ansöker om lantmäteriförrättning för att genomföra projekt med ny belysning 

och upprustning av vägbeläggning i K3. En uppskattning baserat på tidigare projekt bör 

innebära ca 1,5-2,5 Mkr för hela K3. Genom förrättningen kommer utförandet och 

fördelningen av kostnaden för dessa investeringar att beslutas av Lantmäteriet. 

 

Förslag till beslut om nya slitageavgifter 

Slitaget på våra vägar och kostnaderna för underhåll på grund av tunga transporter i 

samband med nybyggnationer är större än vad som tidigare antagits. Styrelsen föreslår 

därför en höjning av slitageavgiften vid nybyggnation av huvudbyggnad till 10.000 kr. 

Styrelsen föreslår även att slitageavgiften vid om- eller tillbyggnad samt 

bygganmälningspliktig åtgärd, exempelvis attefallsåtgärd, höjs till 2.500 kr. 


